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Protokoll från möte med rådet för funktionshinderfrågor  

den 15 oktober 2012 
 

 

Ledamöter Kerstin Järneberg, ordförande HSO
1
 

 Blazena Westerlund, vice ordförande HSO 

 Carita Mandelin HSO 

 Ove Martinsson  HSO 

 Agneta Hagström DHR
2
 

 Lars Jonsson HSO 

 Ebba Lundgren HSO 

   

   

Tjänstemän Per-Ove Mattsson avdelningschef 

 Mille Salomaa-Lindström   §§ 1-3 enhetschef personligt stöd 

 Wiveca Eklund enhetschef/ 

verksamhetscontroller 

 Pia Sundqvist nämndsekreterare 

 

 

 

 

 

 

Justeras:   

  Kerstin Järneberg, ordförande 

 

 

 

Justeras:   

  Lars Jonsson, ledamot 

 

 

 

Sekreterare:  

  Pia Sundqvist 

 

 

                                                      
1
 Handikappföreningarnas Samarbetsorgan 

2
 Delaktighet Handlingskraft Rörelsefrihet – Stockholm  



SID 2 (3) 

 

 
§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs ordförande Kerstin 

Järneberg och ledamoten Lars Jonsson. Justering sker torsdag 18 oktober. 

 
§ 2 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokollet från rådets sammanträde den 17 september 2012 anmäldes. 

Redovisningen av arbetsgruppens besök på Edö kompletterades med 

uppgiften att lokalerna inte är tillgängliga för elöverkänsliga. Med den 

noteringen lades protokollet till handlingarna. 

 
§ 3 Dagens gäst: Mille Salomaa-Lindström, enhetschef  

Mille Salomaa-Lindström är chef för enheten för personligt stöd. Mille 

berättade övergripande om enhetens ansvarsområden och hur man arbetar, 

och delade ut ett blad med mer information – se bilaga 1. 

 
§ 4 Ärenden till nämndsammanträdet den 25 oktober 2012 

Ärende nr 2: Naturlekplats i skogsmiljö – svar på medborgarförslag 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 9: Sommarjobb för ungdomar 2012 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 11: Enklare att söka föreningsbidrag 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 16: Den gröna promenadstaden – svar på remiss från 

stadsbyggnadsnämnden 

Ebba Lundgren trodde att det skulle bli svårt att skapa en såpass tyst miljö 

på Farstaängen att det blir trevligt att vistas där, med tanke på bullret från 

Nynäsvägen. 

 

Ärende nr 17: Stadens och nämndernas arbete med FN:s barnkonvention 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 18: Trygg i Farsta 2011 – rapport från socialnämnden 

Rådet pekade på den kraftiga ökningen jämfört med föregående mätning år 

2008 när det gäller fall av misshandel i Larsboda (se sid 6). Avdelningschef 

Per-Ove Mattsson berättade att detta även har diskuterats i det lokala 

brottsförebyggande rådet, Brå, och att en förklaring skulle kunna vara att 

folkmängden i området har fördubblats sedan förra mätningen. 

 

Ärende nr 20: Stadsdelsnämndens protokoll den 27 september 

Blazena Westerlund pekade på remissärendet om värdighetsgarantier inom 

äldreomsorgen och menade att sådana garantier även skulle kunna finnas 

inom området funktionsnedsättning. Per-Ove Mattsson svarade att detta är 

ett initiativ från politiskt håll. 



SID 3 (3) 

 

 
§ 5 Information från förvaltningen och avdelningen för vuxna 

Per-Ove Mattsson berättade om finansborgarrådets förslag till budget 2013 för 

Stockholms stad, som har ett tydligt fokus på barn och ungdomar inom alla 

verksamhetsområden. Inom området funktionsnedsättning fortsätter arbetet 

med programmet Tillgänglighet för alla. Ekonomiskt ger förslaget inget 

utrymme för några större satsningar för Farstas del. 

 

Enhetschef/verksamhetscontroller Wiveca Eklund, som fortsättningsvis 

kommer att delta vid rådets möten, berättade att stadens brukarundersökningar 

kommer att redovisas före årsskiftet. Från och med nästa år kommer man 

istället att sprida ut redovisningarna över året, så att alla inte kommer samtidigt. 

 

Rådet bestämde att ordförande Kerstin Järneberg och vice ordförande Blazena 

Westerlund får representera rådet vid stadsdelsnämndens planeringsdagar den 

27-28 november, då verksamhetsplan och budget för 2013 kommer att 

diskuteras. 

 

Balanslistan över utestående frågor gicks igenom och uppdaterades på några 

punkter – se bilaga 2. Ett besök ska genomföras vid gruppbostaden Stora 

Sköndals LSS. Skyltinventeringen vid entrén Storforsplan 36 är genomförd och 

förvaltningen arbetar vidare med resultatet. Foldern som presenterar rådet 

kommer att uppdateras. Wiveca Eklund och förvaltningens kommunikations-

ansvariga, Marie Khoury, utarbetar ett förslag som rådet får ta ställning till.  

 
§ 6 Övriga frågor  

Rådet påtalade att de trasiga plattorna längs gången vid Storforsplan i 

Farsta Centrum ännu inte är lagade. 

 

Funktionshinderinspektörernas rapport nr 5 om boendestödet anmäldes. 

 
§ 7 Nästa sammanträde 

Rådets nästa sammanträde hålls måndag 12 november 2012 kl 15.00-

16.30, med förmöte kl 14.15. 

 
§ 8 Avslutning 

Ordföranden avslutade mötet. 

 


